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Protokół Nr XXIX/l3

z przebiegu obrad )CflX Sesji Rady Gminy Gi|owice z dnia 17 maja 20l3r. w sa|i Gminnego ośrodka
Kultury w Gilowicach.

obrady sesji rozpoczęły się o godzinie 1100 - zakończyły o godzinie 1400.

Lista obecności radnych stanowi załągnik do protokołu.

Ad .1 .
Sesję otworzył Przewodnicząry Rady Gminy Gi|owice Pan Jan Małysiak. Powitał wszystkich zebranych.
Na podstawie lisĘ obecności stwierdził, że na salijest wystarczająca ilość radnych do podejmowania
prawomocnych uchwał.

Ad .2 .
Przewodniczący Rady przedstawił propozycję wykreś|enia z porzqdku obrad uchwały:

l. Podjęcie uchwaĘ W sprawie zasad wynajmowania |oka|i wchodzących w skład
mieszkaniowego zasobu Gminy Gilowice.

Ad .3 .
Pzewodnicząry Rady przedłoŻył proponowany porzqdek obrad przedstawiajqcy się w sposób zapisany
ponizej:

1. otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Wnioski o uzupełnienie porządku obrad'
3. Uchwa|enie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z XXVIII- ej Sesji Rady Gminy Gi|owice.
5. Informacja Wójta o swej pracy W okresie między sesjami.
6. Interpelacje radnych.
7. Informacja o stanie bezpieczeństwa i poządku pub|icznego na terenie gminy w zakresie

zabezpieczenia mieszkańców W wodę, bezpieczeństwo na drogach (stan dróg),
bezpieczeństwo osobiste mieszkańców, aIkoho|izm, narkomania i rozboje.

B. Informacja o stanie oświaĘ - stan budynków oraz ich wyposażenie. Informacja
o prowadzonych zajęciach poza|ekcyjnych. Bezpieczeństwo ucznia" Pzeciwdziałanie
zjawiskom patologicznym.

9. Podjęcie uchwały W sprawie utworzenia k|asy sportowej o. profilu gimnastyki
ogólnorozwojowej w Zespole Szkół w Gi|owicach.

10. Podjęcie uchwały W sprawie usta|enia sieci prowadzonych przez Gminę Gi|owice
pub|icznych przedszkoli i oddziałów przedszko|nych w szkołach podstawovuych.

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wie|o|etniej prognozie finansowej Gminy Gi|owice.
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budzetu gminy Gi|owice w 2013 roku.
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwa|e nr Xff/151/12 Rady Gminy Gi|owice z dnia

28 grudnia f0l2n w sprawie uchwalenia budżetu gminy Gi|owice na rok 2013.
14. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.
15. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia poŻyczki w Banku Gospodarstwa KĘowego na

wyprzedzajqce finansowanie kosztów kwalifikowanych zadania ,,Budowa ujęcia wody na
potoku Bez Nazwy w km 1+400 będqcego prawobrzeznym dopływem potoku Łękawka
Mała w miejscowości Gi|owice i Kociez Rychwałdzki''.

16. Podjecie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Banku Gospodarstwa KĘowego na
wyprzedzające finansowanie kosztów kwalifikowanych zadania ,,Poprawa infrastruktury
poprzez budowę boiska spottowego oraz zagospodarowanie terenu w Rychwałdzie na ce|e
turysĘczne, spottowe i społeczno- ku|tura|ne-budowa placu zabaw',.

17. Podjęcie uchwaĘ w sprawie zmiany uchwały Nr /XV/152/12 Rady Gminy Gi|owice z dnia
28 grudnia 20I2r. w sprawie gminnego programu profilaktyki i rozwiqzywania prob|emów
a|koho|owych oraz przeciwdziałania narkomanii na 2013 roku'

18. Odpowiedzi na interpelacje radnych.
19, Wolne wnioski i zapytania.
20' 7akończenie obrad.



prowadzić obrady.

Ad .4 .
Protokół z )C(VIII Sesji Rady Gminy Gi|owice został przyjęty jednogłośnie bez uwag.

Ad .5 .
Wójt Gminy Gi|owice przedłoŻył inforąlację o pracy między sesjami.

Ad .6 .
Nie było zgłaszanych interpe|acji.

Ad.7.
Pan Stanisław Kaste|ik. Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Pub|icznego Rady Gminy
Gi|owice przedstawił informację o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy w
zakresie zabezpieczenia mieszkańców W wodę, bezpieczeństwo na drogach (stan dróg),
bezpieczeństwo osobiste mieszkańców, aIkoho|izm, narkomania i rozboje (informacja stanowi załącznik
do protokołu).

Ad.8.
Pan Jan Małysiak- Przewodniczqcy Rady poprosił o przedstawienie informacji o stanie oświaĘ.

Pani Anna Satława _ Dyrektor Zespołu Szkół w Gi|owicach przedstawiła informację o pracy Zespołu
Szkół w Gilowicah oraz realizację działań profilaktycznych w roku szko|nym 20lfl2013 (informacje
stanowiq załqczniki do protokołu).

Pani Ewa Kopacz- Dyrektor Zespołu Szkół w Rychwałdzie przedstawiła informację o stanie oświaty rok
szko|ny f0I2l20I3 (informacja stanowi załącznik do protokołu).

Pani Małgorzata Samse| -Dyrektor Przedszkola w Rychwałdzie przedstawiła informację o stanie
przedszkola ( informacja sta nowi załączn i k do protokołu )'

Pani Grażyna Kaste|ik -Dyrektor Przedszko|a W Gi|owicach przedstawiła informację o stanie
przedszko|a (informacja stanowi załącznik do protokołu).

Ad.9.
Pan Jan MaĘsialc Przewodniczqcy Rady przedstawił projekt uchwaĘ w sprawie utworzenia klasy
sportowej o profi|u gimnastyki ogó|norozwojowej w Zespo|e Szkół w Gi|owicach. 

]
Pan Piotr Jaroszek Przewodniczqcy Komisji Po|iĘki Społecznej i Ekologii Rady Gminy Gi|owice
w imieniu wszystkich członków komisji poinformował, iz komisja pozyĘwnie zaopiniowała w/w projekt
uchwały.

Przewodnicząry Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Uchwała została przyjęta jednogłośnie przez 15 radnych bez głosów przeciwnych i wstrzymujqcych.

Uchwała Nr XXIX/174|L3 1

Rady Gminy Gilowice
z dnia 17 maja 2O13r.

w sprawie utworzenia klasy sportowej o profi|u gimnasĘki ogólnorozwojowej
w Zespole Szkół w Gilowicach

Ad.10.
Pan Jan Małysiak- Przewodniczqcy Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie usta|enia sieci
prowadzonych przez Gminę Gi|owice pub|icznych przedszko|i i oddziałów przedszkolnych w szkołach
podstawowych.



Pan Piotr Jaroszek Przewodnicząry Komisji Po|iĘki Społecznej i Eko|ogii Rady Gminy Gi|owice
w imieniu wszystkich członków komisji poinformował, iz komisja pozyĘwnie zaopiniowała w/w projekt
uchwaĘ.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwaĘ.
Uchwała została przyjęta jednogłośnie przez 15 radnych bez głosów przeciwnych i wstrzymujqcych.

Uchwała Nr XXIX/175|L3'' 
Rady Gminy Gilowice
z dnia 17 maja 2013r.

w sprawie ustaIenia sieci prowadzonych przez Gminę Gilowice publicznych
przedszkoli i oddziałów przedszko|nych w szkołach podstawowych

Ad.11.
Pani Wio|etta Tomaszek - Skarbnik przedstawiła projekt uchwaĘ w sprawie zmian w wielo|etniej
prognozie finansowej Gminy Gi|owice wraz z wyjaśnieniami.

Pan Ireneusz Jędrysek Przewodniczqcy Komisji Po|iĘki Gospodarczej i Budżetu Rady Gminy Gi|owice
w imieniu wszystkich członków komisji poinformował, iż komisja pozyĘwnie zaopiniowała w/w projekt
uchwaĘ.

Przewodnicząry Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Uchwała została przyjęta jednogłośnie przez 15 radnych bez głosów przeciwnych iwstrzymujących.

Uchwała Nr XXIX/176|L3
Rady Gminy Gilowice
z dnia 17 maja 2013r.

w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Gilowice

Ad.12.
Pani Wio|etta Tomaszek - Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian budzetu gminy
Gilowice w 2013 roku wraz z wyjaśnieniami'

Pan Ireneusz Jędrysek Przewodniczący Komisji Po|ityki Gospodarczej i Budżetu Rady Gminy Gilowice
w imieniu wszystkich członków komisji poinformował, iz komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projeK
uchwaĘ.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Uchwała została przyjęta jednogłośnie przez 15 radnych bez głosów przeciwnych i'wstzymujqcych.

Uchwała Nr )oGX/177lL3
Rady Gminy Gilowice
z dnia 17 maja 2O13r.

w sprawie zmian budżetu gminy GiIowice w 2013 roku

Ad.13.
Pan Jan Małysiak- Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwaĘ w sprawie zmian W uchwa|e nr
W\lltsllIz Rady Gminy Gi|owice z dnia 28 grudnia 20L2r. w sprawie uchwa|enia budżetu gminy
Gilowice na rok 2013.

Pan Ireneusz Jędrysek Przewodniczący Komisji PoliĘki Gospodarczej i Budżetu Rady Gminy Gilowice
w imieniu wszystkich członków komisji poinformował, iz komisja pozyĘwnie zaopiniowała Ęw projeK
uchwaĘ.

Przewodnicząry Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Uchwała została przyjęta jednogłośnie przez 15 radnych bez głosów przeciwnych i wstrzymujqcych.



Uchwała Nr )oGX/178lL3
Rady Gminy Gilowice
z dnia 17 maja 2013r.

w sprawie zmian w uchwale nr XXV/151/12 Rady Gminy Gilowice z dnia 28 grudnia
2oL2r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy Gilowice na rok 2013

Ad.14. .;o
Pan Jan MaĘsiak- Przewodniczący Rady przedstawił projeK uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu
długoterminowego.

Pan lreneusz Jędrysek Przewodniczący Komisji Po|ityki Gospodarczej i Budzetu Rady Gminy Gi|owice
w imieniu wszystkich członków komisji poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowata w/w projekt
uchwaĘ.

Przewodniczqcy Rady poddał pod głosowanie projekt uchwaĘ.
Uchwała została przyjęta jednogłośnie przez 15 radnych bez głosów przeciwnych i wstrzymujących.

Uchwała Nr )oGX/179I13
Rady Gminy Gilowice
z dnia 17 maja 2013r.

w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego

Ad.15.
Pan Jan MaĘsiak- Przewodniczqcy Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pozyczki
w Banku Gospodarstwa Krajowego na wyprzedzajqce finansowanie kosztów kwa|ifikowanych zadania
,,Budowa ujęcia wody na potoku Bez Nazwy w km 1+400 będqcego prawobrzeznym dopływem potoku
Łękawka Mała w miejscowości Gi|owice i Kocierz Rychwałdzki,'.

Pan lreneusz Jędrysek Przewodniczqcy Komisji Po|iĘki Gospodarczej i Budżetu Rady Gminy Gilowice
w imieniu wszystkich członków komisji poinformował, iż komisja pozfiwnie zaopiniowała w/w projeK
uchwały.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Uchwała została przyjęta jednogłośnieprzez 15 radnych bez głosów przeciwnych i wstrzymujących.

Uchwała Nr XXIX/180/13
Rady Gminy Gilowice
z dnia 17 maja 2013r.

w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Banku Gospodarstwa Krajowego na
vuyprzedzające finansowanie kosztów kwalifikowanych zadania ,,Budowa ujęcia
wody na potoku Bez Nazwy w km 1+400 będącego prawobrzeżnym dopływem

potoku Łękawka Mała w miejscowości GiIowice i Kocierz Rychwałdzki''.

Ad.15.
Pan Jan MaĘsiak- Przewodniczqcy Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pozyczki
w Banku Gospodarstwa Krajowego na wyprzedzające finansowanie kosztów kwa|ifikowanych zadania
,,Poprawa infrastruktury poprzez budowę boiska sportowego oraz zagospodarowanie terenu w
Rychwałdzie na ce|e turysĘcznę, spottowe i społeczno. kultura|ne poprzez budowę p|acu zabaw wraz
ze ściezką zdrowia na placu rekrearyjno-wypoczynkowym',.

Pan Ireneusz Jędrysek Przewodniczący Komisji Po|ityki Gospodarczej i Budżetu Rady Gminy Gi|owice
w imieniu wszystkich członków komisji poinformował, iż komisja pozyĘwnie zaopiniowała w/w projekt
uchwaĘ.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Uchwała została przyjęta jednogłośnie przez 15 radnych bez głosów przeciwnych iwstzymujqcych.



Uchwała Nr XXIX/18U13
Rady Gminy Gilowice
z dnia 17 maja 2O13r.

w sprawie zaciągnięcia pożyczkiw Banku Gospodarstwa Krajowego na
wyprzedzające fi na nsowa nie kosztów kwa| ifi kowa nych zadania,,Poprawa

infrastruktury poprzez budowę boiska spońowego oraz zagospodarowanie terenu
w Rychwałdzie na ceIeturysĘczne, sportowe i społeczno. kultura|ne poprzez

budowę placu zabaw wrazze ścieżką zdrowia na placu rekreacyjno.
wypoczynkowym".

Ad.r7.
Pan Jan MaĘsiak- Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr
a1vltszllz Rady Gminy Gilowice z dnia 28 grudnia fOllr. w sprawie gminnego programu profi|akĘki
i rozwiązywania prob|emów a|koho|owych oraz przeciwdziałania narkomanii na 32013 roku.

Pan Ireneusz Jędrysek Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej i Budżetu Rady Gminy Gilowice
w imieniu wszystkich członków komisji poinformował, iz komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt
uchwaĘ.

Przewodniczqcy Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Uchwała została przyjęta jednogłośnie przez 15 radnych bez głosów przeciwnych i wstrzymujqcych.

Uchwała Nr )oGX/182lL3
Rady GminY Gilowice
z dnia 17 maja 2013r.

w sprawie zmiany uchwały Nr XX//152/12 Rady Gminy Gilowice z dnia 28 grudnia
2o1.1r.w sprawie gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów

alkohotowych oraz przeciwdziałania narkomanii na 32ot3 roku.

Ad.18.
Nie było zgłaszanych interpelacji.

Ad.19.
Wolne wnioski i zapytania.
Pan Ireneusz Jędrysek. na|eży podjąć działania W kierunku budowy nowego pzedszko|a
w Gi|owicach. Jak powiedziała Pani Dyrektor budynek jakiś czas będzie słuiyć. Myś|ę, że remont nie
wchodzi w rachubę. Budynek ma fata|ne usytuowanie jak na obecne czasy. W następnym budżecie
trzeba zaczqć p|anować środki np. na zakup działek czy wykonanie dokumentacji.

SoĘs wsi Rychwałd Pan Bo|esław Rodak skierował wniosek z zebrania wiejskiego sołectwa Rychwałd
z dnia 21 kwietnia 2013r. :
Wnioskuję, aby rozwazyć moz|iwość zmiany Uchwały w sprawie odpłatności za śmieci w taki sposób,
aby wprówadzić zapis uwzg|ędniający pomoc rodzinom wie|odzietnym dopuszczając d|a nich
roz|iczenie w formie opłaty rycżałtowej, a nie każdej osoby lub uwzg|ędniaj4c jakieś inne u|gi dla
takich rodzin

Pan Andrzej Drobisz- zapraszam wszystkich wraz z rodzinami na Przeg|ąd orkiestr Dętych w Żywcu
który będzie w dniu f czerwca na zywieckim Rynku.

Ad.20. l
W wyniku wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady )ilIX Sesji Rady Gminy
Gilowice. 

obradom sesji przewodniczył:
Przewodniczący 

T"g' 
Gminy Gilowice

\-/ |
Jan Małypiak

t


